
 Vragenhalfuurtje Provinciale Staten vergadering 11 november 2020 

Graag agenderen wij onderstaand onderwerp voor het vragenhalfuur voor morgen. 

Op 11 december 2020 zal er in PS gesproken worden over het statenvoorstel: 

IGP-Realisatieplan gebiedsontwikkeling Langs Een en SpoorKop van Isselt. 

Dit staat er intussen op de website van de provincie: 

https://www.provincie-utrecht.nl/actueel/nieuws/provincie-geeft-2-miljoen-voor-ontwikkeling-
gebied-langs-eem-en-spoor-amersfoort 

De PVV-fractie heeft de volgende vragen. 

Heeft het überhaupt nog zin om op 11 december te vergaderen? 

Waarom is dit nu gepubliceerd en heeft GS niet gewoon de vergadering afgewacht? 

In hoeverre is dit een illustratie van de nieuwe transparantie? 

Met vriendelijke groet, 

René Dercksen 
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